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ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΚΑΡΑΒΑ 
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ 1Η ΙΟΥΛΙΟΥ, 2024 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 

Νίκος Χατζηστεφάνου (Δήμαρχος) 

Παναγιώτης Μανώλη (Μέλος) 

Κωνσταντίνος Κωνσταντίνου (Μέλος) 

Μαρία Τσιουρούτη Ερωτοκρίτου (Μέλος) 

Σωτηρούλλα Παναγίδου (Μέλος) 

Νίκος Παπαπέτρου (Μέλος) 

Μαρία Πατσαλοσαββή (Μέλος) 

Αλέξανδρος Ποστεκκής (Μέλος) 

Κυριάκος Χατζηνικολάου (Μέλος) 

ΠΑΡΑΚΑΘΗΜΕΝΟΙ 

XXXX -  Βοηθός Γραμματειακή Λειτουργός, η οποία αντικαθιστούσε τη Δημοτική 
Γραμματέα, που απουσίαζε λόγω ασθενείας. 

ΠΡΟ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

1. Εκλογές Τοπικής Αυτοδιοίκησης 9ης Ιουνίου, 2024 - Αποτελέσματα Δήμου Καραβά

Με οδηγίες του Δημάρχου η Βοηθός Γραμματειακή Λειτουργός (ΒΓΛ) ανέγνωσε τα 
αποτελέσματα των εκλογών για τον Δήμο Καραβά όπως δημοσιεύθηκαν στην Επίσημη 
Εφημερίδα της Δημοκρατίας (τα αποτελέσματα επισυνάπτονται). 

Δήμαρχος για την επόμενη πενταετία εκλέγηκε ο Νίκος Χατζηστεφάνου με ποσοστό 56.4% 
έναντι 43.6% του ανθυποψηφίου του Δαμιανού Χατζηδαμιανού.  

Δημοτικοί Σύμβουλοι εκλέγηκαν οι εξής: 

Eκ μέρους του ΑΚΕΛ - Αριστερά – Κοινωνική Συμμαχία: Παναγιώτης Μανώλη, 
Κωνσταντίνος Κωνσταντίνου, Μαρία Τσιουρούτη Ερωτοκρίτου. 

Εκ μέρους της ΕΔΕΚ: Σωτηρούλλα Παναγίδου 

Εκ μέρους του Συνδυασμού Ανεξαρτήτων - Ενότητα Καραβιωτών: Νίκος Παπαπέτρου, 
Μαρία Πατσαλοσαββή, Αλέξανδρος Ποστεκκής, Κυριάκος Χατζηνικολάου. 
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2. Καλωσόρισμα και δήλωση Δημάρχου

Ο Δήμαρχος Καραβά προέβη σε γραπτό καλωσόρισμα και δήλωση η οποία διανεμήθηκε 
στα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου και επισυνάπτεται στα Πρακτικά. Λόγω 
προβλήματος με τη φωνή του, το κείμενο ανέγνωσε ο Δημοτικός Σύμβουλος Παναγιώτης 
Μανώλη. Ο Δήμαρχος συνεχάρη τους εκλεγέντες και ζήτησε όπως χαμηλώσουν οι τόνοι 
και αποφευχθούν περεταίρω αντιπαραθέσεις που σχετίζονται με τις εκλογές, δηλώνοντας 
ότι ο Καραβάς είναι υπεράνω όλων.  Συνόψισε τους στόχους και τις προεκλογικές του 
δηλώσεις και διαβεβαίωσε ότι θα συνεχίσει και θα επεκτείνει το δημιουργικό έργο της 
προηγούμενης του θητείας, τονίζοντας ότι αμετάθετος στόχος είναι η επιστροφή όλων 
μας στον Καραβά σε συνθήκες ελευθερίας, μονιμότητας και αξιοπρέπειας. 

3. Διαβεβαίωση Δημάρχου και Δημοτικών Συμβούλων – Τρίτη 2/7/24, ώρα 11.00 π.μ.

Ο Δήμαρχος ενημέρωσε ότι την Τρίτη, 2 Ιουλίου 2024 και ώρα 11.00 π.μ. όλα τα μέλη του 
Δημοτικού Συμβουλίου θα πρέπει να παρευρεθούν στο Υπουργείο Εσωτερικών για την 
νενομισμένη διαβεβαίωση τους. 

Α. ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

Η ΒΓΛ διάβασε το άρθρο 76 του Νόμου για τα Πρακτικά. 

Εγκρίθηκαν τα Πρακτικά της συνεδρία ημερομηνίας 17 Ιουνίου, 2024 και υπογράφτηκαν 
από τον Δήμαρχο.  

Υπήρξε απορία αν τα Πρακτικά θα έπρεπε να εγκριθούν και να υπογραφούν από το 
προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο.  Ο Δήμαρχος ανέλαβε να διερευνήσει το θέμα.  

Β. ΘΕΜΑΤΑ 

Πριν από κάθε θέμα η ΒΓΛ διάβαζε το σχετικό με τη διαδικασία άρθρο του Περί Δήμων 
Νόμου, με οδηγίες του Δημάρχου. 

1. Εκλογή Αντιδημάρχου

Η ΒΓΛ διάβασε τα σχετικά από τον Νόμο άρθρα 13 (4Α) και 13 (4Β) (Εκλογή 
αντιδήμαρχου), καθώς και τα άρθρα 62 (αρμοδιότητες δημάρχου ) και 63 (αρμοδιότητες 
αντιδημάρχου).  

Προτού προχωρήσει η εκλογή αντιδημάρχου ο Ν. Παπαπέτρου ζήτησε να διαβάσει 
δήλωση/εισήγηση εκ μέρους του Συνδυασμού Ανεξαρτήτων Ενότητα Καραβιωτών.  Στην 
εισήγηση δόθηκαν συγχαρητήρια στον Δήμαρχο και όλα τα Μέλη του Δημοτικού 
Συμβουλίου για την εκλογή τους και προτάθηκε  όπως η Αντιδημαρχία δοθεί στην ομάδα 
Ενότητας Καραβιωτών, με το σκεπτικό ότι είχε πάρει την πλειοψηφία στους Δημοτικούς 
Συμβούλους και στους Σχολικούς Εφόρους (Η δήλωση επισυνάπτεται).   
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Μετά από συζήτηση υποβλήθηκαν ακόμα δύο εισηγήσεις: η εκ περιτροπής αντιδημαρχία 
και η ονομαστική υποβολή υποψηφιότητας για τη θέση του αντιδημάρχου. 

Ο Δήμαρχος συνόψισε τις εισηγήσεις που υποβλήθηκαν ως εξής: 

α) Να δοθεί η θέση του αντιδημάρχου στον συνδυασμό Ανεξαρτήτων – Ενότητα 
Καραβιωτών. 

β) Να γίνει διαβούλευση των μελών του Δ.Σ. με σκοπό την εκ περιτροπής αντιδημαρχία. 

γ) Να γίνει ονομαστική υποβολή υποψηφιοτήτων και ψηφοφορία για τη θέση του 
αντιδημάρχου. 

Kατόπιν έθεσε τις εισηγήσεις σε ψηφοφορία με τα εξής αποτελέσματα: 

Εισήγηση (α) – Υπέρ 4 – Κατά 5. Η εισήγηση (α) απορρίφθηκε. 

Εισήγηση (β) – Υπέρ 4 – Κατά 5. Η εισήγηση (β) απορρίφθηκε. 

Εισήγηση (γ) – Υπέρ 5 – Κατά 4. Η εισήγηση (γ) έγινε δεκτή. 

Στη συνέχεια ο Δήμαρχος ζήτησε από τα μέλη να προτείνουν υποψηφίους.  

Ο Κώστας Κωνσταντίνου πρότεινε τον Παναγιώτη Μανώλη ο οποίος αποδέχθηκε.  

Ο Αλέξανδρος Ποστεκκής πρότεινε τον Νίκο Παπαπέτρου ο οποίος αποδέχθηκε. 

Ακολούθησε μυστική ψηφοφορία στην οποία ο Νίκος Παπαπέτρου πήρε 4 ψήφους, ο 
Παναγιώτης Μανώλη 5 ψήφους.  

Ο Παναγιώτης Μανώλη εκλέχθηκε Αντιδήμαρχος Καραβά. 

Ο Παναγιώτης Μανώλη ευχαρίστησε για την εκλογή και ανέφερε ότι θα ενεργεί 
συλλογικά και όχι με κομματικά κριτήρια.   

2. Εκλογή Μελών της Διαχειριστικής Επιτροπής

Η ΒΓΛ ανέγνωσε το άρθρο 67 των Περί Δήμων Νόμων (Διαχειριστική Επιτροπή). 

Ο Δήμαρχος ανακεφαλαίωσε ότι βάσει των προνοιών του Άρθρου 67, όλα τα μέλη του 
Δημοτικού Συμβουλίου είναι μέλη της Διαχειριστικής Επιτροπής. 

3. Εκλογή Μελών Επιτροπής Ελέγχου

Η ΒΓΛ ανέγνωσε το άρθρο 67 του Νόμου. Σύμφωνα με τον Περί Δήμων Νόμο στην 
επιτροπή Ελέγχου εκλέγονται 5 άτομα.  

Μετά από συζήτηση αποφασίστηκαν ομόφωνα τα ακόλουθα μέλη: 
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AKEΛ Αριστερά Κοινωνική Συμμαχία – Παναγιώτης Μανώλη και Μαρία Τσιουρούτη 
ΕΔΕΚ – Σωτηρούλα Παναγίδου 
ΕΝΟΤΗΤΑ ΚΑΡΑΒΙΩΤΩΝ – Νίκος Παπαπέτρου και Κυριάκος Χατζηνικολάου 
Πρόεδρος της Επιτροπής εκλέγηκε ο Παναγιώτης Μανώλη. 

4. Καθορισμός και στελέχωση Δημοτικών Επιτροπών – Γενική συζήτηση

Η ΒΓΛ διάβασε το άρθρο 66 του Νόμου, περί Δημοτικών Επιτροπών. Ακολούθως ο 
Δήμαρχος εξήγησε τις γραπτές εισηγήσεις που έδωσε και επισυνάφθηκαν στα Πρακτικά 
για δημιουργία επιτροπών.  Τις χώρισε σε Γενικές Επιτροπές στις οποίες προτείνει να 
απαρτίζονται από όλα τα μέλη του Δ.Σ. και Ειδικές Επιτροπές στις οποίες θα προεδρεύει 
από ένα μέλος του Δ.Σ. και θα έχει την ευθύνη να το στελεχώσει με άτομα και εκτός Δ.Σ.  
Παρότρυνε τα μέλη να μελετήσουν όλες τις Επιτροπές και να φέρουν εισηγήσεις στην 
επόμενη συνεδρία. 

5. Ορισμός εκπροσώπων Δημοτικού Συμβουλίου στη Σχολική Εφορεία Καραβά

Η Βοηθός Γραμματειακή Λειτουργός διάβασε το σχετικό Άρθρο από τον Περί Σχολικών 
Εφορειών Νόμο για την διαδικασία ορισμού 4 μελών του Δημοτικού Συμβουλίου στην 
Σχολική Εφορεία.   

Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι ζήτησε με επιστολή από τον Γενικό Έφορο Εκλογών καθοδήγηση 
για τον ορισμό των μελών με βάση τα αποτελέσματα των εκλογών.  Σε απαντητική 
επιστολή του ο Γενικός Έφορος Εκλογών ενημέρωσε ότι αν υπάρχει δυνατότητα οι θέσεις 
των μελών της Σχολικής Εφορείας να καλυφθούν από Δημοτικούς Συμβούλους που 
ανήκουν σε αυτοτελή κόμματα ή/και συνασπισμούς κομμάτων, δεν πρέπει να οριστούν 
ως Μέλη Δ.Σ. που έχουν κατέλθει στις εκλογές μεμονωμένοι υποψήφιοι ή σε συνδυασμό 
ανεξαρτήτων.  

Οι επιστολές διαβάστηκαν στα μέλη του Δ.Σ. και επισυνάπτονται στα Πρακτικά. 

Ως εκ τούτου ο Δήμαρχος ανέφερε ότι, βάσει των οδηγιών του Γενικού Εφόρου Εκλογών, 
οι 4 εκπρόσωποι του Δ.Σ. στη Σχολική Εφορεία πρέπει να προέρχονται από τα αυτοτελή 
κόμματα ΑΚΕΛ και ΕΔΕΚ. 

Ο Νίκος Παπαπέτρου εκ μέρους του συνδυασμού ανεξάρτητων – Ενότητα Καραβιωτών 
ζήτησε να δοθούν 2 μέρες αναβολή στον ορισμό εκπροσώπων στη Σχολική Εφορεία 
Καραβά για να πάρουν τις δικές τους γνωματεύσεις. 

Η πλειοψηφία του Δ.Σ. διαφώνησε με την αναβολή, έτσι προχώρησε ο ορισμός των 
εκπροσώπων από τα μέλη που ανήκουν σε αυτοτελή κόμματα ή/και συνασπισμούς 
κομμάτων τα οποία είναι: 

1. Πανίκος Μανώλη – ΑΚΕΛ Αριστερά - Κοινωνική Συμμαχία

2. Κώστας Κωνσταντίνου - ΑΚΕΛ Αριστερά - Κοινωνική Συμμαχία



5 

3. Μαρία Τσιουρούτη - ΑΚΕΛ Αριστερά - Κοινωνική Συμμαχία

4. Σωτηρούλα Παναγίδου - ΕΔΕΚ

Ο Πανίκος Μανώλη ζήτησε να ενημερωθεί η ΧΧΧΧ, ως το μεγαλύτερο σε ηλικία μέλος 
της Σχολικής Εφορείας Καραβά για την εκλογή των 4 μελών και να καλεστούν στην 
πρώτη συνεδρία. 

6. Ορισμός Προέδρου Δημοτικού Συμβουλίου Νεολαίας Καραβά

Η Μαρία Πατσαλοσαββή, προτάθηκε ομόφωνα και αποδέχθηκε τη θέση της Προέδρου 
του Δημοτικού Συμβουλίου Νεολαίας Καραβά. Ο Δήμαρχος είπε ότι είχε συνάντηση και 
ανταλλαγή απόψεων με τη Μαρία Πατσαλοσαββή σχετικά με το ΔΣΝΔΚ. Η διάρκεια της 
θητείας της ορίστηκε στα 2,5 χρόνια, οπότε θα αποφασιστεί ανανέωση ή/και ανάληψη 
άλλων καθηκόντων λόγω των προσόντων που διαθέτει η Μαρία Πατσαλοσαββή. 

7. Ορισμός 3 εκπροσώπων του Δ.Σ. στην Ένωση Δήμων Κύπρου

Εκπρόσωποι του Δημοτικού Συμβουλίου στην Ένωση Δήμων Κύπρου, μαζί με τον 
Δήμαρχο, ορίστηκαν ομόφωνα ο Παναγιώτης Μανώλη και Αλέξανδρος Ποστεκκής.  

8. Ορισμός 2 εκπροσώπων του Δ.Σ. στο Πολιτιστικό Ίδρυμα Καραβιωτών

Στο Πολιτιστικό Ίδρυμα Καραβιωτών ορίστηκαν ομόφωνα η Σωτηρούλα Παναγίδου και 
Κυριάκος Χατζηνικολάου.  

9. Ορισμός 3 εκπροσώπων Δ.Σ. στο Ταμείο Ευημερίας Καραβιωτών

Στο Ταμείο Ευημερίας Καραβιωτών ορίστηκαν ομόφωνα οι Κώστας Κωνσταντίνου, 
Σωτηρούλα Παναγίδου και Κυριάκος Χατζηνικολάου. 

Γ. ΑΛΛΑ ΘΕΜΑΤΑ 

1. Ενημέρωση για δραστηριότητες Δημάρχου και άλλων μελών του Δ.Σ.  18/6/24 –
1/7/24

Έγινε ενημέρωση για τις δραστηριότητες του Δημάρχου, κατά την περίοδο 18/6/24 – 
1/7/24 (κατάλογος δραστηριοτήτων επισυνάπτεται).   

2. Δραστηριότητες που ακολουθούν

α) Γενική Συνέλευση ΔΣΝΔΚ 

Η Μαρία Πατσαλοσαββή, ως η νέα Πρόεδρος του ΔΣΝΔΚ θα ενημερώσει το Δ.Σ. για την 
ημερομηνία που θα πραγματοποιηθεί η Γενική Συνέλευση.  

β) Αντικατοχικές εκδηλώσεις Κερύνειας (Τύμβος) – Δευτέρα 22 Ιουλίου 
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Η εκδήλωση στον Τύμβο θα γίνει τη Δευτέρα, 22 Ιουλίου. Ο Δήμος Καραβά άλλαξε θέση 
ως Συντονιστής των φετινών αντικατοχικών εκδηλώσεων με τον Δήμο Λαπήθου, λόγω του 
προβλήματος που αντιμετωπίζει ο Δήμαρχος με τη φωνή του. 

γ) Μνημόσυνο Καραβιωτών στην Κύπρο – Κυριακή, 11 Αυγούστου 

Ο Δήμαρχος ενημέρωσε ότι σε συνάντηση που είχε με τον Αρχιεπίσκοπο Κύπρου στις 28 
Ιουνίου, του ζήτησε όπως πραγματοποιηθεί Μνημόσυνο των Καραβιωτών στον 
Καθεδρικό Ναό Αποστόλου Βαρνάβα. Το μνημόσυνο ορίστηκε με βάση το πρόγραμμα του 
Αρχιεπισκόπου για την Κυριακή 11 Αυγούστου. Του μνημόσυνου θα προστεί ο Μ. 
Αρχιεπίσκοπος Κύπρου και θα εκφωνηθεί επικήδειος λόγος από τον Δήμαρχο, ή, αν αυτός 
κωλύεται, από εκπρόσωπό του. 

Μετά το μνημόσυνο στον Καθεδρικό Ναό θα γίνει κατάθεση στεφάνων στο Μνημείο 
Καραβιωτών στο ΠΙΚ, σε μια σεμνή τελετή και θα προσφερθεί καφές.  

Ο Δήμαρχος εισηγήθηκε να σταλεί πρόσκληση για να παραστεί στο μνημόσυνο ο 
Δήμαρχος Αμυνταίου. Μετά από συζήτηση αποφασίστηκε ότι θα ήταν καλύτερα να 
παρευρεθεί σε μια άλλη εκδήλωση, όπως ο Χορός του Λεμονιού. 

δ) Συνάντηση Καραβιώτισσων 

Έχει οριστεί για την Τετάρτη, 11 Σεπτεμβρίου. 

ε) Συνάντηση συνταξιούχων στη Λευκωσία 

Έχει οριστεί για το Σάββατο, 28 Σεπτεμβρίου. 

• Ο Δήμαρχος εισηγήθηκε όπως ο Δήμος Καραβά και τα οργανωμένα σύνολα
Καραβιωτών οργανώσουν αντικατοχική εκδήλωση των Καραβιωτών για το 50
χρόνια εισβολής. Αφού συνεννοηθεί με τον Πρόεδρο του Προσφυγικού Σωματείου
«Ο Καραβάς» θα μεταφέρει συγκεκριμένη εισήγηση στην επόμενη συνεδρία.

3. Ενημέρωση/Συντονισμός για θέματα και δραστηριότητες του ΔΣΝΚ

(α) Εκπαιδευτική εκδρομή στη Δρούσεια 

Ο Α. Ποστεκκής ενημέρωσε ότι η εκδρομή έγινε το τριήμερο 14 - 16 Ιουνίου στη Δρούσεια. 
Οι νέοι που συμμετείχαν είχαν την ευκαιρία να επισκεφτούν δυο εκπαιδευτικά 
περιβαλλοντικά κέντρα της περιοχής, καθώς και τον κόλπο του Blue lagoon. Στην εκδρομή 
συμμετείχε και ο Δήμαρχος Καραβά μαζί με τη σύζυγό του. 
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(β)  Πάρτι γνωριμίας νέων του Καραβά 

Το Πάρτυ γνωριμίας των νέων του Καραβά πραγματοποιήθηκε στις 28 Ιουνίου στο οίκημα 
του ΠΙΚ. Λόγω του πολύ λίγου χρόνου που υπήρχε για να ενημερωθούν οι νέοι, η 
προσέλευση δεν ήταν η αναμενόμενη, όμως όσοι παρευρέθηκαν πέρασαν όμορφα.  

4. Ενημέρωση/Συντονισμός για θέματα και δραστηριότητες Σχολικής Εφ. Καραβά 

Δεν υπάρχουν θέματα. 

5. Ενημέρωση για θέματα και δραστηριότητες του ΠΙΚ

Το θέμα δεν συζητήθηκε. 

6. Προσκλήσεις

Δεν υπήρχαν προσκλήσεις για ενημέρωση. 

7. Χορηγίες

Δεν υπήρχαν αιτήματα για χορηγίες. 

8. Άλλα Θέματα

Γραφείο Εξυπηρέτησης Δημοτών 

Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι βάση στον Περί Δήμων Νόμο, προνοείται η δημιουργία 
Γραφείου Εξυπηρέτησης Δημοτών. Το Γραφείο θα συσταθεί άμεσα  και υπεύθυνη θα 
είναι η XXXX, Βοηθός Γραμματειακή Λειτουργός του Δήμου, η οποία θα εξυπηρετεί 
τους ενδιαφερόμενους Δημότες, σε συνεργασία με τη Δημοτική Γραμματέα, τον 
Δήμαρχο και μέλη του Δ.Σ.  

Θα γίνουν προσπάθειες για την δημιουργία αντίστοιχου γραφείου και στη Λεμεσό.  

Δ.  ΕΠΟΜΕΝΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑ 

Η επόμενη συνεδρία ορίζεται κατ’ αρχήν για τη Δευτέρα, 29 Ιουλίου 2024 , ώρα 6.30μμ 
στο ΠΙΚ. 

Υπογράφουν: 

Ο Δήμαρχος 

---------------------------------- 

Νίκος Χατζηστεφάνου 




